
 

 

 

 

 

 

Het Ministerie van 

Volksgezondheid, Welzijn en 

Sport (VWS) kun je vergelijken 

met een afdeling binnen een 

bedrijf waarbij elke afdeling zijn 

eigen belang dient, maar altijd 

het gezamenlijk belang zou 

moeten laten prevaleren. 

 

Dat betekent dat de afdeling 

VWS conform art. 22 van de 

Grondwet maatregelen dient te 

treffen ter bevordering van de 

volksgezondheid. Dat de afdeling 

VWS slecht samenwerkt met het 

Ministerie van Economische 

Zaken blijkt wel uit het feit dat ze 

de les van Harvard Business 

School Professor Theodore Levitt 

niet hebben toegepast. 

 

“People don’t want to buy a 

quarter-inch drill. Mensen kopen 

geen boormachine om de 

boormachine zelf, maar voor het 

gat dat ze ermee kunnen maken. 

 

Het Ministerie van VWS is geil op 

haar eigen werk, maar mensen 

hebben geen zorg nodig. Mensen 

hebben mentale en fysieke 

gezondheid nodig. Door deze 

gigantische beleidsfout wordt 

depressie en kanker keihard in de 

hand gewerkt. 

 

Maar geef het ze te doen. Wat 

kun je als passieve incompetente 

inkooporganisatie van chemische  

 

 

gepatenteerde middelen doen 

tegen de immense dominantie 

van de farmaceutische industrie 

die in de ban is van de 

zogenaamde wetenschap. 

 

1 glas alcohol per dag is volgens 

het KWF kankerverwekkend en 

hoe meer je drinkt hoe hoger de 

kans op kanker. Jaarlijks sterven 

alleen al aan longkanker 9.000 

mensen als gevolg van roken. 

 

In Duitsland en de VS zijn ze al 

wakker. Daar hebben ze de 

wetgeving omtrent cannabis al 

ingezet. Het oer medicijn! Dat je 

niet moet roken, maar moet 

verwarmen in de oven en moet 

eten.   

 

Cannabis biedt verschillende 

gezondheidsvoordelen, 

voornamelijk door de actieve 

cannabinoïden zoals THC en CBD. 

Het kan helpen bij het verlichten 

van chronische pijn, het 

verminderen van angst en stress, 

en het verbeteren van de 

slaapkwaliteit. Daarnaast heeft 

cannabis ontstekingsremmende 

eigenschappen, neuroprotectieve 

voordelen bij aandoeningen zoals 

Alzheimer en Parkinson, en kan 

het effectief zijn bij het 

behandelen van symptomen van 

epilepsie. 

 

Waar VWS de zogenaamde zorg  

 

 

probeert te optimaliseren gaat 

het compleet voorbij aan de 

omgevingsfactoren en 

consumpties die in bijzonder 

grote mate het risico op ziektes  

bepalen en schijft het 

preventiebeleid in het  

hoofdlijnakkoord voor het gemak 

op de lange baan. 

 

Maar VWS heeft niet stil gezeten. 

De zorgpremie gaat weer met 

€120 per jaar omhoog mede om 

het potje te vullen waar de lagere 

eigen risico’s een paar jaar later 

uit moeten worden betaald.  

Dit voelt echter als een broekzak-

vestzak-operatie, waarbij de 

kostenverhogingen via slinkse 

wijze alsnog met de creditcard 

van de burger worden betaald.  

 

Dat Fleurtje daar nu als 

woordvoerder zit van deze 

economisch gedreven tanker 

blijkt wel uit het feit dat het 

beleid de afgelopen jaren niet is 

gewijzigd. Toen Hugootje en 

Ernst Voldemort namelijk 

woordvoerder waren, was het 

overheidsbeleid namelijk ook 

gebaseerd verdeel en heers om 

daarmee de Nederlandse burger 

te onderdrukken. 

 

 

Youri Hazeleger 

joet@joet.nl 

Woordvoerder  
Fleur Agema 

mailto:joet@joet.nl

